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صبـــــح ايـــران

منهای فوتبالاخبار

7 ورزش

دوومیدانی ایران از کازانف تا ریو ؛

ناراضی های دیروز را برای قهرمانی های فردا جدی بگیرید

قاسم رضايی: هدفم قهرمانی جهان در آمريکا است

استکی: قدرت بدنی ملی پوشان پائین است

محمد موسوی: 

سهمیه المپیک را به انتخابی قاره ای موکول نکنیم

صبور:سهگانهپشتیبانیمیشدسهمیهالمپیکمیگرفت

با وجود اینکه دوومیدانی ایران روزهای خوبی را 
پشت سرنمی گذارد اما تیم ملی در جام کازانف موفق 
شد 4 سهمیه المپیک کسب کند. آیا کسب سهمیه تنها 
ماه گذشته و  ایران است؟در چندین  آرزوی ورزش 
بعد از استعفای افشین داوری از ریاست فدراسیون، 
و  سرنگذاشت  پشت  را  خوبی  شرایط  دوومیدانی 
برهه  این  در  دوومیدانی  سهمیه  کسب  برای  امیدها 
برخی  میان  این  در  بود.  شده  یاس  به  تبدیل  زمانی 
کارشناسان اظهار کردند که با این شرایط دوومیدانی 
موفقیتی  به  المپیک  و  جهانی  مسابقات  در  ایران 
حدادی  احسان  به  هم  زیادی  امید  حتی  نمی رسد، 
وجود نداشت.اما به نظر می رسد اوضاع متفاوت شده 
و شرایط به گونه ای رقم خورده که دوومیدانی کاران 
ناراضی و ناآماده دیروز، امروز به روزهای اوج خود 
المپیک  سهمیه  و  کرده  رکوردشکنی  و  بازگشته اند 
گرفته اند.مسابقات جام کازانف برای دوومیدانی ایران 
پلی بود برای رسیدن به المپیک ریو و در پایان این 
ایران برای  رقابت ها چهار سهمیه به دو سهمیه کلی 
ایران را  اولین سهمیه  المپیک 2016 ریو اضافه شد. 
با  که  قاسمی  کرد.  کسب  متر   100 در  قاسمی  رضا 
کسب مدال برنز مسابقات قهرمانی آسیا نشان داد با 
جدیت به دنبال کسب سهمیه المپیک است در مرحله 
پایان  خط  از   10.14 زمان  با  کازانف  جام  مقدماتی 
گذشت و ورودی المپیک را گرفت.در فینال این ماده 
حسن تفتیان با زمان 10.10 با شکستن دوباره رکورد 
ایران راهی المپیک شد و مدال طلای این ماده را به 
گردن آویخت. قاسمی نیز به مدال نقره رسید. تفتیان 
آسیا  قهرمانی  مسابقات  در  داشت  دیدگی  آسیب  که 
شرکت نکرد تا با آمادگی بهتر درکازانف حضور یابد.
محمد حسین ابارقی دونده ی 21 ساله دوی 200 متر 
داشت  سهمیه  کسب  برای  زیادی  امید  که  نیز  ایران 

المپیک  سهمیه  ایران،  رکورد  شکستن  با  شد  موفق 
زمان 20.47 سهمیه حضور  با  او  کند.  را هم کسب 
تا  آورد  دست  به  را  المپیک  و  جهانی  مسابقات  در 
باشد. المپیک  متر   200 ماده  در  ایرانی  دونده  اولین 
در دوی 200 متر رضا قاسمی و مهدی زمانی مدال 
های نقره و برنز را به دست آوردند و هاشمی چهارم 
شد.لیلا رجبی هم که بعد از کسب مدال نقره بازی 
بود  نکرده  شرکت  ای  مسابقه  هیچ  در  آسیایی  های 
و از ناحیه کتف آسیب دیدگی داشت در کازانف با 
پرتابی معادل 18.04 سهمیه ماده پرتاب وزنه المپیک 
و مسابقات جهانی را به همراه مدال طلای این رقابت 
دو  ایران  نیز  ارتفاع  پرش  ماده  آورد.در  به دست  ها 
امید  که  قنبرزاده  کیوان  داشت.  قزاقستان  در  نماینده 
از رسیدن  داشت  المپیک  برای کسب سهمیه  زیادی 
متر  سانتی   2.25 رکورد  با  قنبرزاده  بازماند.  آن  به 

دوم شد و یک مدال نقره برای ایران به دست آورد. 
با  نیز  دوست  وظیفه  محمدرضا  ایران  نماینده  دیگر 
2.22 به مدال برنز رسید.نمایندگان دوی 400 نیز به 
مانند چند مسابقه قبل انتظارات را برآورده نکردند. با 
وجود اینکه مهدی زمانی و سجاد هاشمی به فینال این 
رقابت ها راه یافتند اما زمان های قابل قبولی را برجای 
هاشمی  بازماندند.سجاد  واز کسب سهمیه  نگذاشتند 
در فینال با زمان 46.02 جایگاه سوم و مدال برنز را به 
دست آورد. مهدی زمانی هم با 46.04 چهارم شد.سه 
این  به  حمایت  هدف  با  که  نیز  ایران  دیگر  نماینده 
رقابت ها اعزام شده بودند نتایج خوبی گرفتند. احمد 
فرود در دوی 5 هزارمتر مردان با زمان 15 دقیقه و 3 
صدم ثانیه اول شد و مدال طلا را از آن خود کرد. الناز 
کمپانی در دوی 100 متر با مانع زنان با زمان 14.35 
 16.22 با  مردان  گام  سه  پرش  در  صدیق  وحید  و 

به  دادند.با توجه  پایان  به کار خود دراین رقابت ها 
و  المپیک  های  بازی  های کسب شده  تعداد سهمیه 
مسابقات جهانی توسط ملی پوشان دوومیدانی ایران 
باید گفت که ایران حضور موفقی در این رقابت ها 
داشته است هر چند که ممکن است اوضاع فدراسیون 
با سرپرست چندان  اداره شدن  به جهت  دوومیدانی 
هم مطلوب نباشد.با این حال همه چیز در کازانف به 
پایان نمی رسد این اول راه است و مسئولان ورزش 
ایران و فدراسیون نباید تنها به کسب سهمیه المپیک 
بسنده کنند. با وجود اینکه کسب سهمیه المپیک آن 
هم در چنین شرایطی برای دوومیدانی ایران موفقیت 
بزرگی به حساب می آید با این حال مسئولان وزارت 
ورزش و کمیته ملی المپیک و هم چنین رییس آینده 
فدراسیون باید این موضوع را مدنظر قرار بدهند که 
راضی شدن به کسب سهمیه هیچ دردی را از ورزش 
به  ایران  ورزش  شرایط  این  با  و  نمی کند  دوا  ایران 
جایی نمی رسد.اگر تمام هدف فدراسیون و مسئولان 
دوره های  در  باشد  سهمیه  به  رسیدن  کشور  ورزش 
بعد این موضوع هدف نخواهد بود و تبدیل به آرزو 
آرزو  این  رشته ها  برخی  در  که  هرچند  شد  خواهد 
احسان  حاضر  حال  دارد.در  و  داشته  وجود  همواره 
است  المپیک  در  مدال  کسب  امید  که  نیز  حدادی 
نگرفته  قرار  اختیارش  در  مناسبی  امکانات  هنوز 
ورزش  مسئولان  سوی  از  شایسته ای  اقدام  منتظر  و 
و  حدادی  از  مدال  کسب  توقع  مسئولان  اگر  است. 
یا دیگر ورزشکاران ایران را دارند باید این موضوع 
را نیز در نظر بگیرند که این ورزشکاران نیز احتیاج 
به برآورده شدن نیازها و امکاناتشان دارند، نیازی که 
اگر برآورده شود حاصلش افتخارآفرینی برای جامعه 
ورزش کشور و ایران عزیز خواهد بود، افتخاری که 

سربلندی و غرور نیز به همراه خواهد داشت.

از  پس  ملی  تیم  کیلوگرم   98 وزن  فرنگی کار 
از  پیتلاسینسکی گفت:  تورنمنت  مدال طلای  کسب 
عملکرد خود در این رقابت ها راضی هستم و هدفم 
آمریکاست. جهانی  مسابقه های  طلای  مدال  کسب 
قاسم رضایی درباره کسب مدال طلا در رقابت های 
در  کرد:  اظهار  لهستان  پیتلاسینسکی  فرنگی  کشتی 
وزن 98 کیلوگرم همه حریفان مطرح جهان به جز یک 

کشتی گیر ارمنی در این تورنمنت شرکت کردند. خدا 
را شکر من نیز شرایط بسیار خوبی داشتم و از لحاظ 
روحی و بدنی در وضعیت خوبی به سر می بردم. در 
مجموع از کشتی های خودم راضی هستم و ان شاءالله 
بیشتر  با پیشرفت  تا  ادامه خواهم داد  همین روند را 
در مسابقه های جهانی که نزدیک به 40 روز دیگر در 
برسم.دارنده  موفقیت  به  شد،  خواهد  برگزار  آمریکا 
مدال طلای المپیک لندن افزود: این تورنمنت از آن 
جهت که پیش از مسابقه های جهانی 2015 است از 
سطح بسیار خوبی برخوردار بود چرا که اکثر کشورها 
آورده  را  خود  کشتی گیر خوب   سه  دو  وزن  هر  در 
بودند تا با دیدن عملکرد آن ها نفر نهایی برای حضور 
در مسابقه های جهانی را انتخاب کنند. به همین جهت 
این  و  شد  برگزار  بالایی  بسیار  سطح  در  مسابقه ها 
امر همچنین باعث شد تعداد مسابقه ها بیشتر از حد 

اینکه در  با اشاره به  معمول یک تورنمنت باشد.وی 
چندین  دوری  دلیل  به  ملی  تیم  انتخابی  مسابقه های 
ماهه از مسابقه ها شرایط خوبی نداشته است، گفت: 
این  با  ازبکستان  جهانی  مسابقه های  در  گذشته  سال 
نگرفتم و  اما کشتی های خوبی  گرفتم  برنز  مدال  که 
رقابت های  در  حضور  من  مسابقه  اولین  آن  از  پس 
خوبی  شرایط  در  متاسفانه  که  بود  ملی  تیم  انتخابی 
به سر نمی بردم و نتوانستم آن طور که باید عملکرد 
خوبی را از خود نشان دهم اما با حضور در اردوهای 
تیم ملی شرایطم به مرور بهتر شد و خدا را شکر در 
توانستم  داشتم،  که  خوبی  عملکرد  با  تورنمنت  این 
از  آن ها هم  و  کنم  نیز خوشحال  را  ملی  تیم  مربیان 
ابراز رضایت کردند.رضایی درباره حضور  عملکردم 
در مسابقه های جهانی 2015 نیز گفت: ان شاءالله پس 
از یک استراحت کوتاه تمرین های خود را دوباره با 

جدیت بیشتر آغاز خواهم کرد تا در فاصله 40 روز 
مانده به مسابقه ها، به شرایط ایده آل بدنی برسم. البته 
از لحاظ آمادگی در وضعیت خوبی هستم اما باید در 
کنم.فرنگی کار وزن 98  کار  بیشتر  تاکتیک  و  تکنیک 
کیلوگرم تیم ملی با بیان اینکه هدفش کسب مدال طلا 
در مسابقه های جهانی است، خاطرنشان کرد: به دنبال 
این هستم بار دیگر پرچم مقدس کشورم را به اهتزاز 
بار دیگر در  نیز  المپیک  با کسب سهمیه  دربیاورم و 
رقابت های المپیک 2016 به دومین مدال طلا دست 
یابم.وی افزود: تنها 11 ماه تا رقابت های المپیک وقت 
داریم که زمان بسیار کمی است. کارنامه ورزشی هر 
ورزشکاری با موفقیت در المپیک درخشان می شود. 
من نیز بر همین اساس از هیچ کوششی دریغ نمی کنم 
به  را  معتبر  رقابت های  این  مدال طلای  دیگر  بار  تا 

دست آورم.

مربی تیم ملی بوکس می گوید حضور دو هفته ای 
ملی پوشان در اوکراین و بازی تدارکاتی با تیم ملی این 
کشور در شناخت نقاط ضعف و قوت بوکسورهایمان 
به  اشاره  با  استکی  است.علیرضا  داشته  بسیاری  تاثیر 
اردوی تیم ملی در اوکراین گفت: حضور دو هفته ای 
ما در شهر خرسون اوکراین، تجربه ی ارزشمندی بود 
و تمریناتی که با تیم ملی این کشور انجام دادیم، ما 
را متوجه کمبودها و ناتوانی های بوکسورهایمان کرد. 

امیدوارم بتوانیم برگزاری این قبیل اردوها را در آینده 
نیز ادامه دهیم.او با اشاره به مسابقه ی تدارکاتی تیم ملی 
ایران با اوکراین در مرحله ی پایانی این اردو اظهار کرد: 
در روزهای پایانی اردو در یک بازی تدارکاتی برابر تیم 
ملی اوکراین قرار گرفتیم و در نهایت با نتیجه ی 6 بر 4 
مغلوب شدیم. تیم ملی اوکراین یکی از قدرتهای بوکس 
جهان است و برای این مسابقه و موفقیت در آن هزینه ی 
بسیاری کرده و با نفرات اصلی خود در برابر بوکسورهای 

ایرانی به میدان آمده بود.استکی با تمجید از مبارزه ی 
سجاد محرابی در جریان این دیدار تدارکاتی گفت: به 
نظر من سجاد محرابی بهترین مبارزه  را از خود به نمایش 
گذاشت و با نتیجه ی نزدیکی بازی را به حریف خود 
واگذار کرد. همچنین در اوزان 49 و 56 کیلوگرم هومن 
طغانی و سجاد نجفی نیز با فاصله ی بسیار کمی پیروزی 
را از دست دادند. فروتن گل آرا و اسماعیل ارمشی  در 
اوزان 60 و 64 کیلوگرم مقابل حریفانشان به پیروزی 

با  غلامی  و  شوریان  هم  وزن  سنگین  در  و  رسیدند 
قاطعیت بوکسورهای اوکراینی را شکست دادند.او ادامه 
داد: در مجموع از عملکرد بوکسورهایمان ناراضی نیستم 
برای  بیشتری  تمرینات  و  آماده سازی  به  معتقدم  ولی 
مسابقات جهانی نیازمندیم.استکی در پایان اظهار کرد: 
مرحله ی بعدی اردوی تیم ملی را در تهران آغاز خواهیم 
کرد و در پنج وزن انتخابی خواهیم داشت که نتایج آن 

هفته ی آینده اعلام خواهد شد.

بهترین مدافع دور مقدماتی لیگ جهانی والیبال در حاشیه دور جدید 
حاضر  حال  بهترین های  فرانسه  و  لهستان  گفت:  ملی  تیم  تمرین های 
جهان هستند و بازی با این تیم ها می تواند برای ما مفید باشد.سید محمد 
ملی  تیم  تمرین های  در حاشیه  و  واگنر  آستانه جام  در  عراقی  موسوی 
اظهار کرد: بعد از مدت ها استراحت خوبی را پشت سر گذاشتیم. چند 
روزی تعطیل بودیم و اوقات را کنار خانواده سپری کردیم به همین دلیل 
فعالیت بدنی نداشتیم. هفته اول تمرین ها را با کار با توپ و شادابی پشت 
سر گذاشتیم.وی افزود: حالا بدن بازیکنان کم کم به شرایط خوب باز 
می گردد و تمرین های فشرده را آغاز می کنیم. مسابقه های بسیار سختی را 
پیش رو داریم. من یک بار در این مسابقه ها شرکت کرده ام. سخت ترین 
ما 11  بود.  مسابقه هایی که در زندگی شرکت کردم همین جام جهانی 
بازی در سطح بالا را باید پشت سر هم انجام دهیم. فکر می کنم بعد از 
این مسابقه ها باید استراحت خوبی انجام دهیم.بهترین مدافع دور مقدماتی 
لیگ جهانی والیبال تاکید کرد: این شرایط برای همه تیم ها وجود دارد. هر 
تیمی از نظر ذهنی بالاتر باشد می تواند در 11 بازی پشت سر هم بهترین 
مسابقه ها  این  در  بتوانیم  تا  هستیم  خیلی خوش بین  ما  بگیرد.  را  نتیجه 
موفق شویم. امیدوارم بتوانیم سهمیه المپیک را در همین مسابقه ها بگیریم 

و کار را به رقابت های انتخابی المپیک قاره آسیا موکول نکنیم.ملی پوش 
والیبال ایران با اشاره به برنامه های تدارکاتی تیم ملی در آستانه رقابت های 
جام واگنر اظهار کرد: ما تنها چند بازی دوستانه با روسیه و چند بازی در 
قالب جام واگنر خواهیم داشت. امیدوارم این برنامه ها موثر باشد. خدا 
را شکر بین مسابقه های جام واگنر و مسابقه های جام جهانی یک فاصله 
کنار خانواده های خود خواهیم  برمی گردیم و در  تهران  به  دارد.  وجود 
بود. این موجب می شود تا شرایط مثل لیگ جهانی برای ما رقم نخورد. 
کار  قدری  و  می کردیم  بازی  از خانه  هفته ها خارج  ما  لیگ جهانی  در 
برای  خوبی  خیلی  تدارکاتی  بازی های  واگنر  جام  بود.  ما سخت  برای 
لهستان  اخیر  قهرمانی  به  اشاره  با  باشد.سید محمد موسوی  ما می تواند 
و فرانسه یادآور شد: حریفان ما در این مسابقه ها تیم های سطح یک و 
برتر مسابقه ها هستند. فکر می کنم با فرانسه، لهستان و ژاپن کار آسانی 
تیم های  بهترین  جزو  الان  که  لهستان  و  فرانسه  بویژه  داشت  نخواهیم 
دنیا هستند. بازی با این تیم ها برای ما خیلی خوب است و می تواند به 
آمادگی هرچه بیشتر تیم در آستانه جام جهانی کمک شایانی کند.موسوی 
درباره ادامه فعالیت باشگاهی اش نیز گفت: واقعیت این است که من هیچ 
پیشنهادی از کشورهای خارجی نداشتم. البته شاید دیگر شرایط ما را در 

ایران فهمیده اند به خاطر همین هم پیشنهادی نمی دهند. در سال های قبل 
پیشنهادهایی مطرح شد اما قبول نکردم. امسال پیشنهاد جدیدی نداشتم و 
به احتمال خیلی زیاد در ایران بازی خواهم کرد. الان هنوز صددرصد نه 

ولی تا حدودی تیم باشگاهی ام مشخص شده است.

پوشان  ملی  و  هیاتها  روسا،  سه گانه  فدراسیون  عمومی  مجمع  در 
مشکلات خود را بیان کردند و خواستار رسیدگی بیشتر وزارت ورزش 
گانه  سه  فدراسیون  سالیانه  عمومی  شدند.مجمع  المپیکی  رشته  این  به 
عنوان  به  فرهنگی وزارت ورزش  معاون  احمدی  با حضور عبدالحمید 
رییس مجمع، اکثر روسای استانی، مسئولان فدراسیون و شاهرخ شهنازی 
به عنوان نماینده کمیته المپیک برگزار شد.البته در سایت فدراسیون سه 
به ریاست نصرالله سجادی است. برگزاری مجمع  بود  اعلام شده  گانه 
محمد علی صبور در ابتدا توضیحی درباره نحوه و مشکلات برگزاری 
نوپایی است که  ارائه کرد و گفت: سه گانه ورزش  مسابقات سه گانه 
در ابتدا به صورت کمیته بود و در سال 85 فدراسیون شد. در ابتدا هیچ 
چیزی نداشت و تعداد ورزشکارانش 44 نفر بود که البته نیمه فعال بودند. 
اکنون تعداد ورزشکارانش افزایش یافته و هیات های استانی فعال شده 
اند. به دلیل کمبود بودجه از مدیران در راس هیاتها استفاده کردیم. تا سال 
المپیک  از وزارت ورزش و کمیته ملی  گذشته مجموعه بودجه ای که 
گرفته ایم یک میلیارد و 900 میلیون تومان بوده است اما با مدیریت جدید 
سجادی و گودرزی هر سال بودجه 80-90 درصد رشد داشته که جای 
تشکر دارد.وی ادامه داد: همان زمان من گفتم سه گانه تازه متولد شده 
گودرزی  به  را  ما  و مشکلات  مسائل  کنم  می  از شما خواهش  الان  و 
مراقبت و حمایت  به  نیاز  که  است  نوزادی  مانند  گانه  کنید. سه  منتقل 
دارد. البته در یکی دوسال اخیر توجه خیلی بیشتر شده است. ما اطلاع 
داریم تمام وزارت خانه ها مشکل مالی دارند. ما مشکلات زیادی داریم 
تا الان هم هیچ کدام از مشکلات را رسانه ای نکرده ایم چون مشکلات 
داخلی است. در بخش همگانی 250 هزار نفر وارد سه گانه شدند که 
در نظر داریم طی برنامه 4 ساله تعداد را به 5میلیون نفر برسانیم.صبور 
همچنین گفت: در بخش بین المللی نیز با وجود این که کنفدراسیون سه 
گانه اسیا تحت سیطره کشورهای شرق آسیا است سمت نایب رییسی 
کنفدراسیون آسیا را به دست آوردیم. انتظار داریم با توجه به این که تمام 
امکانات ما از خارج از کشور می آید یک بار برای اولین و آخرین بار 
به ما کمک کنید. من تضمین می کنم جمعیت ورزشکاران مان را 5 برابر 
می کنم اما یکبار کمک کنند امکانات تخصصی را بگیریم، بقیه اش دیگر 
با گزارش  ارائه شد که کسی مشکلی  ادامه گزارش مالی  با خودمان.در 
مالی نداشت و صبور اضافه کرد: چون سه گانه المپیکی است بی عدالتی 
امینیان  با فوتبال می بینیم. سال گذشته مبلغ قرارداد  کامل را در مقایسه 

ورزشکار ملی پوش 3 میلیون تومان بوده که پول ژل مو یک فوتبالیست 
نمی شود. بنابراین پیشنهاد می دهم دکتر گودرزی با وزیر صنعت که تیم 
های فوتبال دارند جلسه بگذارد تا تیم های فوتبال موظف شوند رشته 
های دیگر را تحت پوشش قرار دهند چرا که اگر سه گانه پشتیبانی می 
شد امسال سهمیه المپیک می گرفت.احسان امینیان نیز به عنوان نماینده 
ورزشکاران بیان کرد: من به عنوان قدیمی ترین عضو تیم ملی دو سال 
پیش تیم باشگاهی نداشتم. سال پیش هم چهار پنج میلیون قرارداد داشتم. 
اگر مسئولان انتظار مقام و سکو دارند ما هم انتظار حمایت داریم. ما در 
سال به یک یا دو مسابقه بین المللی اعزام می شویم که با این شرایط 
المپیک می گیریم.  بگوییم سهمیه  بمالیم و  را شیره  توانیم سرمان  نمی 
و  مالی  با حمایت  اند  بوده  تر  پایین  ما  از  که  فیلیپین  مانند  کشورهایی 
مانند  کشورهایی  سطح  به  را  خود  دارند  خارجی  های  کمپ  به  اعزام 
مرزی  برون  مسابقات  به  بیشتر  اعزام  بنابراین خواستار  می رسانند  ژاپن 
پیست  و  استخر  که  طوری  به  داریم  تمرین  مشکل  ما  طرفی  هستیم.از 
کنم  می  پیشنهاد  نمی گیرد.  قرار  گانه  سه  ورزشکاران  اختیار  در  تارتان 
استخر در  دارند  فعال هستند و ملی پوش  استان هایی که در سه گانه 
اختیار هیات سه گانه قرار دهند.رییس هیان اصفهان نیز از دیگر نفراتی 
بود که صحبت کرد و گفت:در مباحث فرهنگی بیشتر کار شود . پسران 
در استخر مجبورند پشت دروازه ی واترپلو تمرین کنند و دختران نیز در 
اصفهان اجازه دوچرخه سواری ندارند و مجبورند در پادگان تمرین کنند.
همچنین عبدالحمید احمدی در این مجمع گفت: برای فعالیت های خیلی 
با توسعه سه گانه انجام شده خدا قوت می گویم.  خوبی که در رابطه 
ان شالله با انگیزه بالاتر و به کار گیری تمام ظرفیت ها توسعه بیشتر شود. 

بحث های خوبی مطرح شد و جای بحث این موارد نیز در همین مجمع 
است. کارهای زیادی هم هست باید انجام گیرد. البته وزارت ورزش هم 
باید حمایت بیشتری داشته باشند. فدراسیون مرجع اصلی توسعه ورزش 
است و مجمع نقش پر رنگی دارد. هر چقدر مجامع نقش اصلی خود را 
ایفا کنند آن رشته ورزشی بیشتر رشد می کند.وی ادامه داد: امانت داری 
می کنم اما در جلسه شورای معاونان از صبور دعوت می شود تا مسائل 
را به وزیر و اعضای شورای معاونان بگوید. گوش شنوایی وجود دارد و 
در حد امکانات حمایت انجام می شود. تفاهم نامه با فدراسیون ها امضا 
نامه ها شفاف باشد و بر مبنای آن حمایت  شده و سعی کردیم تفاهم 
کنیم ارقامی که در گزارش مالی است روند حمایتی را به صورت مشهود 
تنگنای بودجه ای، نگاه حمایتی وزارت ورزش  با وجود  نشان می دهد. 
از سه گانه وجود دارد.بحث حمایت از هیات های استانی را هم دنبال 
خاص  باشگاه  یا  خاص  رشته  برای  خرجی  خواسته  هیچ  ما  کرده ایم. 
نداشتیم و سعی کردیم همین بودجه را بر اساس عدالت میان فدراسیون 
ها تقسیم کنیم.وی همچنین گفت: در رابطه با شرح هزینه های فدراسیون 
هم این نکته قابل تامل است. 770 میلیون بودجه دریافتی فدراسیون از 
وزارت و 89 میلیون بودجه دریافتی از کمیته المپیک بوده است. نزدیک 
به 50 درصد هزینه های اداری و پشتیبانی فدراسیون است که نسبت به 
کلیت بودجه رقم بالایی است. باید در واقع نسبت مناسبی برایش درنظر 
گرفت. در مورد اسپانسر هم به جز یکی دو رشته، کل ورزش ما مشکل 
دارد. با این حال فعالیت هایی در جهت ساماندهی آن انجام می گیرد. 
یک بخش به صدا و سیما و پخش تلویزیونی بر می گردد که ان شالله 
حل می شود. امیدوارم صدا و سیما نگاه حمایتی و عادلانه ای در جهت 
انعکاس فعالیت ها ی ورزشی داشته باشد به ویژه از سوی سیما. خود 
تصریح  باشد.احمدی  داشته  فعالی  بازاریابی  بخش  باید  هم  فدراسیون 
ارتباط  و  تعامل  و  کنیم  می  عمل  ای  جزیره  ورزش  در  متاسفانه  کرد: 
نزدیک کمتر صورت می گیرد. آیا فدراسیون سه گانه با فدراسیونهای شنا 
است  مهم  ورزش  وزارت  برای  دارد؟  تفاهم نامه ای  دوچرخه سواری  و 
سه گانه در رتبه های بالا قرار گیرد اما بار اصلی آن بر دوش فدراسیون 
و اعضای مجمع است. ورزش یک حوزه ارتباطی و تعاملی است. اگر 
بخواهیم جدا عمل کنیم راه به جایی نخواهیم برد زیرا زور و ظرفیتمان 
این  در  همگانی  ورزش  به  ویژه  و  خاص  توجه  بود.  خواهد  محدود 

فدراسیون وجود داشته که باید ادامه پیدا کند.

مکزیک قهرمان گلدکاپ شد
 1-3 پیروزی  با  مکزیک  فوتبال  ملی  تیم 
دوره  چهار  در  بار  سومین  برای  جامائیکا،  مقابل 
این  قهرمانی  عنوان  به  گلدکاپ  مسابقات  اخیر 
و  مکزیک  فوتبال  ملی  رسید.تیم های  رقابت ها 
جامائیکا بامداد روز )دوشنبه( در فینال گلدکاپ در 
فیلادلفیا  فیلد« شهر  فاینانشیال  »لینکولن  ورزشگاه 
رفتند  هم  مصاف  به  آمریکا  پنسیلوانیای  ایالت  از 
تا قهرمان سیزدهمین دوره این رقابت ها مشخص 
فوتبال  مسابقات  تیم  پرافتخارترین  شود.مکزیک، 
قهرمانی آمریکای شمالی، مرکزی و حوزه دریای 
کارائیب موفق شد این بازی را با نتیجه 3 بر یک به 
سود خود پایان ببرد تا هفتمین قهرمانی خود در این 
تورنمنت و مجموعاً دهمین عنوان قهرمانی اش در 
رقابت های گلدکاپ را جشن بگیرد.شاگردان میگل 
هررا در این بازی توسط خوسه آندرس کواردادو 
)31(، خسوس مانوئل کورونا )47( و اوریب پرالتا 
هم  را  جامائیکا  گل  تنها  و  رسیدند  گل  به   )61(
ماتوکس در دقیقه 80 به ثمر رساند.از سال 1991 
که مسابقات گلدکاپ راه اندازی شده است مکزیک 
هفت بار به قهرمانی رسیده و آمریکا با پنج عنوان 
این  تیم های  پرافتخارترین  دوم  مکان  در  قهرمانی 

رقابت ها جای دارد.

 
کیه لینی: 

عطش یوونتوس بیشتر شده است
کرد  عنوان  یوونتوس  مدافع  کیه لینی،  جورجو 
ولی فصل  است  تر  تشنه  از گذشته  پیر،  بانوی  که 
اینده رقابت سختی در سری آ پیش رو خواهد بود.
بیانکونری چهارمین قهرمانی پیاپی خود در سری آ را 
فصل گذشته کسب کرد و حالا برای کسب پنجمین 
وجود  با  می شود.  آماده  شکنی  رکورد  و  قهرمانی 
جدایی ستاره هایی مثل ویدال، ته وز و پیرلو، کیه لینی 
معتقد است که تیمش همچنان تشنه قهرمانی است 
های گذشته  فصل  به  نسبت  تری  کار سخت  ولی 
دارد.او گفت:« همه ی تیم ها هزینه زیادی در نقل و 
انتقالات داشته اند ولی هنوز نقل و انتقالات به پایان 
نرسیده است. به نظرم رم و ناپولی بیشتر خرج خواهند 
کرد. هر دو باشگاه میلان، که سالهای خوبی را سپری 
نکردند، خیلی خوب خرج کرده اند و شرایط عوض 
در سری  پیاپی  قهرمانی  چهار  از  پس  خواهد شد. 
ما برای کسب جام  اتفاقاتی طبیعی است.  آ، چنین 
پنجم و ثبت در تاریخ فوتبال، تشنه تر از قبل هستیم. 
امسال هم قوی  که  نشان دهیم  به همه  می خواهیم 
ترین هستیم . دیگر تیم  ها هم تقویت شده اند ولی 
آنها عطش ما را ندارند. آماده ایم که در سوپرکاپ، 

این را نشان دهیم.

 
تری: آمادگی نیمکت نشینی را دارم

جان تری، کاپیتان چلسی عنوان کرد که آمادگی 
نیمکت نشینی در فصل آینده را دارد.مدافع سابق تیم 
ملی انگلیس که وارد 35 سالگی خواهد شد، برای 
خواهد  تلاش  برتر  لیگ  در  پیاپی  قهرمانی  دومین 
کرد و با حضور کورت زوما و گری کیهیل، احتمال 
نیمکت نشینی اش وجود دارد. با این حال، او عنوان 
کرد که مشکلی با این قضیه نخواهد داشت.او گفت:« 
هر تابستان، بیشترین تلاشم را می کنم تا شانس خوبی 
به  اگر  باشم.  داشته  اصلی  ترکیب  در  برای حضور 
نقطه ای برسیم که نیمکت نشین شوم، می دانم تقصیر 
نگاه  ام  خانواده  و  آینه  در  خودم  نیست.به  چیزی 
می کنم. می توانم نیمکت نشینی را تحمل کنم و شکی 
را دوست  استیون  و  نیست. مردمی که من  این  در 
دارند، می خواهند که بازی کنیم که البته این طبیعت 
انسان است. وقتی شما تمام طول فوتبالتان فیکس 
بوده اید، نیمکت نشینی سخت است. پتر چک فصل 
گذشته مثل یک حرفه ای عمل کرد و دلیل انتقالش 
هم همین بود که رفتار خیلی خوبی در حین نیمکت 
نشینی داشت. خیلی از بازیکنان را دیدم که مسیرشان 
از ما جدا شده است. واقعا دوست داشتم پتر در تیم 

بماند و تلاشش را برای چلسی انجام دهد.

 
سرخیو رومرو به منچستریونایتد پیوست

سرخیو رومرو، دروازه بان تیم ملی آرژانتین 
ساله   28 بان  پیوست.دروازه  منچستریونایتد  به 
تیم  این  از  سامپدوریا،  با  قراردادش  اتمام  از  پس 
جدا شد و حالا با قراردادی 3 ساله که بند اضافه 
شدن یک سال دیگر به آن نیز وجود دارد، به جمع 
شیاطین سرخ پیوست.رومرو در مصاحبه با سایت 
باشگاه منچستریونایتد گفت:« خیلی خوشحالم که 
بزرگترین  برای  کردن  بازی  ام.  پیوسته  یونایتد  به 
باشگاه جهان، تحقق رویای من است. لوئیس فان 
شروع  برای  نمی توانم  و  است  بزرگی  مربی  خال 
صبر  فوتبالم  دوران  در  بزرگ  چالش  این  کردن 
کنم.«رومرو پیش تر بین سال های 2007 تا 2009 
تحت هدایت فان خال در آلکمار بازی می کرد و 
به پنجمین خرید یونایتد پس از دیپای، اشنایدرلین، 
خال  شد.فان  تبدیل  اشتایگر  شواین  و  دارمیان 
استعدادی  با  بان  او گفت:« سرجیو دروازه  درباره 
است. وقتی در آلکمار در کنار من بود، خیلی جوان 
بود و حالا خوشحالم که به منچستریونایتد پیوسته 
است. او جام جهانی خیلی خوبی را سپری کرد و 
این چیزی بود که در ذهن من مانده است. منتظر 

کار کردن با او هستم.«

 
نگرانی بارسلونا از حضور نیمار 

در المپیک
باشگاه بارسلونا می داند که سال آینده نیمار 
را به مدت یک ماه بخاطر حضور این بازیکن در 
 2016 داشت.سال  نخواهد  اختیار  در  ریو  المپیک 
پرترافیکی  سال  بارسا،  برزیلی  ستاره  نیمار،  برای 
فصل  اتمام  از  پس  بلافاصله  بازیکن  این  است. 
2015-2016، برزیل را در رقابت های 100 سالگی 
کوپا آمریکا که در ایالات متحده برگزار خواهد شد 
همراهی خواهد کرد. چند ماه بعد نیز المپیک ریو 
از راه خواهد رسید و نیمار به عنوان یکی از سه 
بازیکن بالای 23 سال، باید تیم امیدهای برزیل را 
در این تورنمنت حیثیتی همراهی کند.برزیل هرگز 
که  حالا  و  نشده  قهرمان  المپیک  های  رقابت  در 
میزبانی این مسابقات را بر عهده دارد، با سودجستن 
از همه پتانسیل خود و به امید قهرمانی پای به رقابت 
ها خواهد گذاشت.در حالیکه بارسلونا تلاش داشت 
تا نیمار را حداقل از همراهی برزیل در یکی از این دو 
تورنمنت منصرف کند، این بازیکن شب گذشته در 
یک برنامه ورزشی که از کانال گلوبو پخش می شد، 
صراحتا تاکید کرد که قصد دارد در هر دو تورنمنت، 
برزیل را همراهی کند و گفت که این موضوع را به 

اطلاع مدیریت باشگاه بارسلونا نیز رسانده است.

ووشو به المپیک نزدیک شده است
رییس فدراسیون ووشو گفت: این رشته بسیار 
به قرار گرفتن جزو رشته های المپیک نزدیک شده 
رییس  انتخاب  مجمع  در  علی نژاد  است.مهدی 
اداره کل  در  )دوشنبه(  که روز  استان  هیات ووشو 
ورزش و جوانان خوزستان برگزار شد، اظهار کرد: 
خبرگزاری  عکاس  هویسی  علی  درگذشت  ابتدا 
ایسنا را تسلیت می گویم و امیدوارم روحش قرین 
رحمت الهی قرار بگیرد و خداوند به جامعه رسانه 
خوزستان صبر دهد. به آقای هاشمی هم به دلیل 
انتخاب مجددش به عنوان رییس هیات ووشو استان 
نقیبی )کاندیدای  از آقای  تبریک عرض می کنم و 
دلیل  به  استان(  ریاست هیات ووشو  احراز پست 
ادامه  این مجمع تشکر می کنم.وی  حضورشان در 
ساله   5000 قدمت  که  است  رشته ای  ووشو  داد: 
فدراسیون   1987 سال  از  دارد.  چینی  خاستگاه  و 
فدراسیون جهانی اش  از سال 1990  و  آسیایی اش 
شکل گرفت. از سال 1990 وارد بازی های آسیایی 
شد و تاکنون هم حضور دارد. اولین دوره مسابقات 
جهانی در سال 1991 برگزار شد و تا امروز 150 
کشور عضو فدراسیون جهانی ووشو هستند که در 
مقابل دیگر فدراسیون های جهانی عدد قابل توجهی 
است. در سال 2004 توسط کمیته بین المللی المپیک 
این رشته به رسمیت شناخته شد. دو سال قبل برای 
اولین بار در لیست هشت ورزش متقاضی حضور 
در المپیک قرار گرفت و نزدیک به یک ماه پیش به 
دلیل تغییراتی که در قوانین IOC صورت گرفت،  
به میزبان این اختیار داده شد که دو رشته را بتواند 

به بازی های المپیک اضافه کند.

 
مرادی به نایب قهرمانی بسنده کرد

ملی پوش دسته 72 کیلوگرم تیم وزنه برداری 
قهرمانی  مسابقات  دوم  مقام  به  ایران  معلولان 
از  روز  دومین  یافت.در  دست  قزاقستان  در  آسیا 
که  آسیا  قهرمانی  معلولان  وزنه برداری  مسابقات 
عصر  می شود،  برگزار  قزافستان  آلماتی  شهر  در 
دوشنبه نادر مرادی در دسته 72 کیلوگرم به عنوان 
دومین نماینده ایران با حریفانش رقابت کرد و در 
پایان با رکورد 213 کیلوگرم به مقام نایب قهرمانی 
وزنه  در حرکت نخست خود  یافت.مرادی  دست 
213 کیلوگرمی را مهار کرد اما در دو تلاش بعدی 
خود نتوانست وزنه های 220.5 و 222 کیلوگرمی 
را بالا ببرد.در این دسته »رسول محسن« از مصر با 
225 کیلوگرم به مقام قهرمانی رسید و »عبدالکریم 
محمد خطاب« از اردن با 205 کیلوگرم سوم شد. 
قهرمانی  عنوان  کسب  ضمن  مصری  وزنه بردار 

توانست رکورد جهان را نیز به نام خود ثبت کند.

 
فدراسیون تنیس احمدوند را نگه 

داشت
سعید احمدوند برای دو سال دیگر هدایت تیم 
ملی تنیس ایران را برعهده گرفت.جلسه فدراسیون 
تیم  سرمربی  مورد  در  گیری  تصمیم  برای  تنیس 
کامیار  شایسته،  مجید  آن  در  که  شد  تشکیل   ملی 
کیمیایی، رییس و دبیر فدراسیون و اعضای کمیته  
تصمیم  نهایت  در  و  داشتند  حضور  ملی  تیم های 
شود. ابقا  خود  در سمت  احمدوند  سعید  گرفتند 
تنیس  ملی  تیم  در  آینده  سال  دو  برای  احمدوند 
فعالیت می کند و باید تیم را برای مسابقات دیویس 
کاپ سال آینده آماده کند.دبیر فدراسیون درباره ابقا 
مجدد احمدوند به عنوان سرمربی تیم  ملی گفت: 
او تصمیم داشت پس از باخت تیم  ملی کنار برود 
اما ما از لحاظ مدیریتی دیدیم که به صلاح تیم  ملی 
نیست که احمدوند کنار برود. از طرفی تیم  ملی نیز 
بازی های خوبی را انجام داد و تیم ما تیم بدی نبود. 

ما آینده روشنی را برای تنیس می بینیم.

 
مقانلو در جمع مربیان برتر تکواندو

در  تکواندوکاران  روزه   6 مبارزات  پایان  در 
تکواندوی  ملی  تیم  کره جنوبی،  آزاد  تورنمنت 
کشورمان یک مدال طلا )آرمین هادی پور وزن 54- 
کیلوگرم(، یک مدال نقره )امید عمیدی وزن 87- 
)علیرضا نصرآزادانی(  برنز  مدال  کیلوگرم( و یک 
 2 رقابت ها  برگزاری  کمیته  کرد.همچنین  کسب 
مربی را به عنوان بهترین مربی اعلام کرد که بیژن 
مقانلو سرمربی تیم ایران به دلیل مبارزه فنی آرمین 
هادی پور در این دوره از مسابقات به  عنوان یکی از 

مربیان برتر انتخاب شد.

 
پیکان بازیکن خارجی می گیرد

تیم والیبال پیکان بعد از تمدید قرارداد بازیکنان 
داخلی خود حالا به دنبال چند گزینه خارجی می 
گردد.پیکان، قهرمان فصل گذشته لیگ برتر والیبال 
کار خود در بازار نقل و انتقالات را آغاز کرد و در 
اولین قدم قرارداد خود با میرزاجانپور و قائمی را 
تمدید کرد. سایر بازیکنان غیر ملی این تیم هم در 
پیکان ماندنی شدند و پیمان اکبری سر مربی پیکان 
تصمیم گرفت با جذب 2 بازیکن خارجی ترکیب 
می شود حضور  شنیده  کند.  تر  قدرتمند  را  خود 
این 2  پیکان قطعی است و  بلغاری در  بازیکن   2
را  اکبری  پیمان  شاگردان  سایر  جدید  فصل  برای 

همراهی می کنند.

 
31مرداد، پایان نقل و انتقالات بسکتبال

فدراسیون بسکتبال ایران اعلام کرده که سی و 
یکم مرداد فصل نقل و انتقالات لیگ برتر به پایان 
نخواهد  تغییر  وجه  هیچ  به  زمان  این  و  می رسد 
بازیکنان  تمام  روز  این  تا  باید  باشگاه ها  و  کرد 
اعلام  فدراسیون  کنند.  جذب  را  نظرشان  مورد 
مسیر  در  بازیکنان  شرایط  شدن  بهتر  برای  کرده 
گرفته است. را  تصمیم  این  المپیک  سهمیه  کسب 
در اطلاعیه فدراسیون بسکتبال آمده است:«با توجه 
به اعزام تیم ملی بسکتبال جمهوری اسلامی ایران 
به رقابت های تدارکاتی )آلمان(، جام ویلیام جونز 
نهایت  در  و  آسیا  غرب  رقابت های  تایپه(،  )چین 
مسابقات جام ملت های آسیا )انتخابی المپیک ریو 
2016( و نظر به اهمیت این مسابقات، فدراسیون 
ممکن  زمان  کوتاهترین  در  دارد  نظر  در  بسکتبال 
و  فکری  آل  ایده  شرایط  نمودن  فراهم  به  نسبت 
ذهنی بازیکنان اقدامات لازم را انجام دهد. از جمله 
مهمترین این شرایط روشن شدن وضعیت نقل و 
انتقال قهرمانان ملی در باشگاه ها است که به همین 
دلیل شنبه سی و یکم مرداد به عنوان آخرین مهلت 
هیچ  به  زمان  این  و  شده  تعیین  انتقالات  و  نقل 
عنوان و تحت هیچ شرایطی با توجه به دلایل فوق 

تمدید نخواهد شد.


